
Sognefogedparkens Grundejerforening. 

________________________________________ 
 

Faxe Ladeplads den 7. januar 2010 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 6. januar 2010. 

 
Til stede: Erik Molnit, Connie Christoffersen, Arne Lundqvist, Torsten Kindvig. 

Afbud: Lars Jensen. 

 

1: Referat af sidste møde. 
Godkendt med følgende bemærkninger: 

Plantebælte: Torsten tager kontakt til Erik i dag for overdragelse af sagen. 

Skødet er underskrevet, er på tinglysningskontor.  

 Brev om ulovlig parkering sendes til bestyrelsen, så alle kan dele ud efter behov.  

 Listen om ansvarsfordeling revideres efter generalforsamlingen, kopi til kommunen.  

 Pkt: 3: Kassebeholdning ændres til bankbeholdning.  

 

2: Nyt fra formanden. 
Gartneren har lovet os en pris for udbedring af hærværksskader. Torsten rykker for svar samt 

spørger om beskæring. 

 

3: Nyt fra kassereren. 
Årsregnskabet er under udarbejdelse. Kontingentrestance ( et medlem, som er fraflyttet ) bogføres 

som tab. 

 

4: Gennemgang af listen om ansvarsfordeling. 
Blåbærvej: 2 adspurgte advokater mener, at der kan rejses en sag mod FK-huset af beboerne. -  

Arne har rykket kommunen for et svar fra FK om færdiggørelse. -  Der holdes nyt møde i udvalget. 

– Vi dropper forslaget om at nedlægge udvalget. 

Hjemmeside: Bestyrelsens sammensætning rettes. 

Skilte: Nye skilte er modtaget, pris ca. kr. 1500.  En tømrer har lavet et udkast til en hærværkssikker 

opsætning. Pris for 4 stk: kr. 5-8000. Connie fortsætter med projektet. 

 

5: Generalforsamling 2010. 
Indkaldelse: Revideret udgave sendes til bestyrelsesmedlemmer, som deler ud på egen 

vej lørdag den 9. januar, alternativt den 10. 

Ordstyrer: ( det hedder vist i øvrigt dirigent ). Bestyrelsen foreslår Jens Berendt, som er villig til 

opgaven. 

Lokale: Sektion B på skolen, pedellen sætter stole frem 

Teknisk udstyr: Arne medbringer projektor og PC, Torsten forlængerledning. 

Drikkevarer: Sørger Erik for. 

Beretning: Erik har lavet udkast, som blev gennemgået og rettet til. Godkendes endeligt på næste 

møde. 



Regnskab og budget: Regnskabet mangler bare at blive sat i skemaform. Budget blev aftalt; p.g.a 

hærværk på træer og skilte, indkøb af bænke og øget kontingent til PL, skal kontingentet stige til kr. 

700, så er der overskud på  kr. 1000. Vil snart kunne ses på hjemmesiden.  

Valghandling: Formanden ønsker ikke at genopstille. Bestyrelsen foreslår Arne Lundqvist som ny 

formand. – Vælges Arne til formand, skal der vælges et nyt bestyrelsesmedlem. – Lars Jensen 

ønsker ikke at fortsætte i bestyrelsen, så der skal vælges et medlem mere. – Bestyrelsen har et 

forslag: Hanne Prytz, Gartnerhaven 29. -  Der skal vælges en ny suppleant. Lars Jensen og Hans 

Breweays er villige. 

Forslag: Bestyrelsen har to forslag. 1: Opsætning af bænke. 2: Ukrudtsbekæmpelse i det grønne 

område. Forslag om at nedlægge Blåbærvejudvalget droppes 

. 

6: Næste møde: 
Mandag den 1. februar 2010 kl. 19:00 hos Erik. 

 

7: Eventuelt: 
Intet. 

 

 

 

 

Torsten Kindvig 

Sekretær. 

 

 

 

 


